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Raadsplein info/debat 
 
Vergadering d.d. 28 september 2015 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 21.30 
Voorzitter Dhr. F. Mussche 
Griffier/secretaris Mevr. K. van Moll - van den Berg 
  
 

1.a. Opening en mededelingen (19.30 - 19.35 uur)  
De vergadering wordt geopend. De voorzitter staat stil bij het vertrek van raadslid Bijan 
Moshaver en burgerlid Map Renes. De vergadering wordt vervolgens kort geschorst om 
afscheid te nemen van beide.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

1.c. Inspreken niet-geagendeerde onderwerpen  
Er hebben zich geen insprekers gemeld.  

2. Informatieronde  
3. Asbestproblematiek, project Transformatie Diezerstraat en herhuisvesting Stadkamer  

Tijdens deze Informatieronde krijgen fracties de gelegenheid vragen te stellen aan het 
college waarvan de beantwoording nodig is om tot een goede standpuntbepaling te komen 
ten aanzien van de Beslisnota. De raad wordt gevraagd in te stemmen met het benodigde 
aanvullende krediet ten behoeve van asbestsanering, de dubbele verhuizing en de 
aanvullende duurzaamheidsmaatregelen. Er wordt een groot aantal kritische vragen gesteld. 
Deze gaan met name over de financiën, risicobeheersing, het proces, alternatieven, de 
onderhandelingspositie ten opzichte van de GGD en de sanering.  
Het college geeft bij monde van wethouders Brink en De Heer aan dat ze begrip hebben 
voor de kritische vragen. Ook zij zijn geschrokken van de bedragen die zijn gemoeid met de 
asbestsanering en de overige benodigde aanvullende kredieten. Wethouder Brink geeft aan 
dat er wel is gekeken naar alternatieven, maar dat deze allemaal niet voldoen aan de 
uitgangspunten die de raad heeft meegegeven. Risicobeheersing wordt volgens een 
bepaalde methodiek uitgevoerd, middels een matrix wordt constant gemonitord, maar 
risico’s blijven ondanks dat wel bestaan. Wethouder De Heer geeft ten aanzien van de 
dubbele verhuizing aan dat verder uitstel van de sleuteloverdracht aan Zara niet aan de orde 
is. De overdracht aan Zara in 2016 was al een hard bevochten datum door de gemeente. De 
onderhandelingsstrategie en de exploitatiebegroting kunnen niet in de openbaarheid worden 
besproken. De voorzitter concludeert na een consultatie van de woordvoerders dat de 
meerderheid van de fracties deze vertrouwelijke informatie op papier wil ontvangen. Het 
college zal hier op zo kort mogelijke termijn zorg voor dragen. Op maandag 5 oktober vindt 
het debat over dit onderwerp plaats. De vastgestelde debatvraag daarbij luidt: Kunt u 
instemmen met het benodigde aanvullende krediet ten behoeve van de asbestsanering, de 
dubbele verhuizing en de aanvullende duurzaamheidsmaatregelen? 

4. Sluiting (21.30 uur)  
De vergadering wordt gesloten om 21.50 uur.  
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